
Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2019  
 
Svar på interpellasjon fra Harald Fagervold, Indre Fosen Pensjonistparti. Om 
interpellasjoner. Kommunestyret 10.12.2019. 
 
Jeg er enig i at det i løpet av høsten har vært mange interpellasjoner, kanskje også for mange. 
Det er viktig at kommunestyrerepresentanter kan få svar og bli hørt. Et forslag om spørretime 
er derfor et godt forslag. 
 
Vi har allerede tradisjon for at kommunestyrerepresentanter kan sende inn spørsmål minimum 
dagen i forveien av kommunale møter, og få svar fra ordfører eller kommunedirektør direkte i 
møtet. Sånn sett vil en spørre(halv)time være en videreføring av en praksis vi allerede har i 
dag. 
 
For at dette skal fungere godt er det viktig at spørsmål er innsendt på forhånd, slik at svarene 
som gis blir så gode som mulig. 
 
I neste kommunestyremøte vil «spørretime» komme på sakskartet som siste sak. Spørsmål må 
sendes inn senest dagen i forveien. Skulle situasjonen oppstå at det kommer for mange 
spørsmål, vil for eksempel 10 spørsmål prioriteres. En slik prioritering kan for eksempel være at 
hvert parti ikke får mer enn 1-2 spørsmål per spørrehalvtime. Spørsmål som eventuelt ikke blir 
besvart i kommunestyremøtet, vil bli besvart per e-post senest dagen etter 
kommunestyremøtet. 
 
Alle spørsmål og svar vil bli protokollført. 
 
 
 


